
 

 

 

 

 

LATVIJAS REPUBLIKA 
VALKAS NOVADA PAŠVALDĪBA 

Reģ.Nr.90009114839, Beverīnas iela 3, Valka, Valkas novads, LV-4701, 

 tālr.64722238, e-pasts: novads@valka.lv, www.valka.lv  

 

ATTĪSTĪBAS UN SAIMNIECISKĀ KOMITEJA 
 

SĒDES PROTOKOLS 

Valkā 

 
2024.gada 14.novembrī            Nr.6 
 
Sēde sasaukta pulksten 13:00 
Sēde atklāta pulksten 13:00 

Sēdes norises vieta: Valkas novada pašvaldības ēkā, Beverīnas ielā 3, 2.stāva zālē. 
Tiek veikts komitejas sēdes audioieraksts. 

Sēdi vada:   Vilmārs Vesingi – Attīstības un saimnieciskās komitejas priekšsēdētājs  
 
Sēdi protokolē: Ilva Asejeva – Pašvaldības administrācijas izpildsekretāre 
 
Sēdē piedalās 
deputāti: Guntis Albergs –  Attīstības un saimnieciskās komitejas priekšsēdētāja vietnieks 

Anda Kušķe – Attīstības un saimnieciskās komitejas locekle 
Anita Lotiņa – Attīstības un saimnieciskās komitejas locekle 
Agnis Birkavs – Attīstības un saimnieciskās komitejas loceklis  
Juris Žurovičs – Attīstības un saimnieciskās komitejas loceklis 
Kristaps Sula – Attīstības un saimnieciskās komitejas loceklis 
Jānis Anže – Attīstības un saimnieciskās komitejas loceklis  
Gita Avote – Attīstības un saimnieciskās komitejas locekle  
Vents Armands Krauklis – Attīstības un saimnieciskās komitejas loceklis  
Unda Ozoliņa – Attīstības un saimnieciskās komitejas locekle 

 
Sēdē piedalās:   Baiba Karpova – pašvaldības domes deputāte 

 
Sēdē piedalās Valkas novada pašvaldības darbinieki: 

Valdis Šaicāns – izpilddirektors 
Dace Pūce – Elektronisko plašsaziņas līdzekļu speciāliste (piedalās attālināti ZOOM 

video tiešsaistes platformā) 

Ivo Leitis – Sabiedrisko attiecību speciālists (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā) 

Inguna Medne – izpilddirektora palīdze (piedalās attālināti ZOOM video tiešsaistes 

platformā)  
Ilze Grandava – Grāmatvedības un finanšu nodaļas vadītāja (piedalās attālināti 

ZOOM video tiešsaistes platformā)  
Aleksandrs Golubovs – Juridiskās nodaļas vadītāja p.i. 
Lāsma Engere – Juridiskās nodaļas vadītāja vietniece zemes pārvaldības 
jautājumos 
Jānis Vindēls – nekustamo īpašumu speciālists (piedalās attālināti ZOOM video 

tiešsaistes platformā)  
Ingars Siliņš – teritorijas plānotājs 
Baiba Vorobjeva –  Klientu apkalpošanas centra vadītāja (piedalās attālināti ZOOM 

video tiešsaistes platformā)  
Vilnis Vilguts – Vecākais datorsistēmu un datortīklu administrators 
Viktors Bavins – Pilsētas teritorijas apsaimniekošanas nodaļas vadītājs (piedalās 

attālināti ZOOM video tiešsaistes platformā)  
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Dainis Lapiņš – Komunālās saimniecības nodaļas vadītājs (piedalās attālināti ZOOM 

video tiešsaistes platformā)  
Toms Simtiņš – Attīstības, projektu un tūrisma nodaļas vadītājs (piedalās attālināti 

ZOOM video tiešsaistes platformā) 

Pēteris Pētersons – Ērģemes un Kārķu pagasta pārvaldes vadītājs 
 
Darba kārtība: 

1. Par komitejas darba kārtības apstiprināšanu 

2. Par iesnieguma izskatīšanu par Zāģezera daļas izmantošanu peldošās mājas uzturēšanai un 

lietošanai 

3. Par tematiskā plānojuma izstrādes uzsākšanu 

4. Par pašvaldības ielu un ceļu reģistrēšanu un kadastrālās uzmērīšanas veikšanu 

5. Par Valkas novada pašvaldības pakalpojumu centralizētā atbalsta tālruņa izveidi 

6. Par saistošo noteikumu "Valkas novada Iedzīvotāju padomes nolikums" projekta nodošanu 

sabiedriskā viedokļa noskaidrošanai 

 

Iesniegti priekšlikumi:  

Priekšlikums iekļaut darba kārtībā 7. punktu (darba kārtības jautājums "Par tālāko rīcību ar Valkas novada 
Pašvaldības policijas automašīnu Volkswagen Tiguan"). 

Balsojums par priekšlikumu "Priekšlikums iekļaut darba kārtībā 7. punktu (darba kārtības jautājums 
"Par tālāko rīcību ar Valkas novada Pašvaldības policijas automašīnu Volkswagen Tiguan")". 

Balsošanas rezultāts:  par - 11; pret - 0; atturas - 0; nebalsoja - 0. 
 

(1. balsošanas protokols) 

Priekšlikums pieņemts 
 

  

1.§ 
Par komitejas darba kārtības apstiprināšanu 

_______________________________________________________________ 

 
Ziņo V.Vesingi. 
Komitejas priekšsēdētājs V.Vesingi aicina balsot par papildinātās darba kārtības apstiprināšanu. 

"PAR" -  
11 (Guntis Albergs, Jānis Anže, Gita Avote, Agnis Birkavs, Vents Armands 
Krauklis, Anda Kušķe, Anita Lotiņa, Unda Ozoliņa, Kristaps Sula, Vilmārs 
Vesingi, Juris Žurovičs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

Attīstības un saimnieciskā komiteja  
N O L E M J : apstiprināt komitejas darba kārtību 

1. Par komitejas darba kārtības apstiprināšanu 

2. Par iesnieguma izskatīšanu par Zāģezera daļas izmantošanu peldošās mājas uzturēšanai un 

lietošanai 

3. Par tematiskā plānojuma izstrādes uzsākšanu 

4. Par pašvaldības ielu un ceļu reģistrēšanu un kadastrālās uzmērīšanas veikšanu 

5. Par Valkas novada pašvaldības pakalpojumu centralizētā atbalsta tālruņa izveidi 

6. Par saistošo noteikumu "Valkas novada Iedzīvotāju padomes nolikums" projekta nodošanu 

sabiedriskā viedokļa noskaidrošanai 

7. Par tālāko rīcību ar Valkas novada Pašvaldības policijas automašīnu Volkswagen Tiguan 
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2.§ 
Par iesnieguma izskatīšanu par Zāģezera daļas izmantošanu peldošās mājas uzturēšanai un 

lietošanai  

_______________________________________________________________ 

 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu, L.Engere. 
Debatē: V.A.Krauklis, J.Vindēls. 
L.Engere papildina, ka noteikti būs jāveic nomas tiesību izsole. 
V.A.Krauklis jautā, cik varētu izmaksāt šī noma, uz ko J.Vindēls paskaidro, ka tur būs tirgus novērtējums 

saskaņā ar MK noteikumiem. 

V.A.Krauklis ierosina līdz izsoles izsludināšanai, izskaidrot šo situāciju uzņēmējam, lai neiztērētu lieki gan 

pašvaldības, gan uzņēmēja līdzekļus. 

V.Vesingi aicina balsot, lēmuma projektu virzot izskatīšanai domes sēdē, sagatavojot izsoles noteikumus. 

"PAR" -  
11 (Guntis Albergs, Jānis Anže, Gita Avote, Agnis Birkavs, Vents Armands 
Krauklis, Anda Kušķe, Anita Lotiņa, Unda Ozoliņa, Kristaps Sula, Vilmārs 
Vesingi, Juris Žurovičs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

Attīstības un saimnieciskā komiteja  
N O L E M J : 

1. Konceptuāli atbalstīt ieceri izvietot Zāģezera ūdenstilpes teritorijā peldošo māju. 
2. Uzdot Pašvaldības īpašumu privatizācijas un atsavināšanas komisijai sagatavot elektroniskas 

izsoles vai Konkursa nolikumu Zāģezera ūdenstilpes daļas nodošanai nomā. 
3. Lūgt iesnieguma iesniedzēju ***** sniegt papildus informāciju ar precīzu peldošās mājas lokācijas 

vietu un nomai nepieciešamo platību, pievienojot grafisko nomas teritorijas izvietojuma shēmu. 
4. Par lēmuma izpildi atbild Juridiskās nodaļas vadītājs. 
5. Lēmuma izpildi kontrolē pašvaldības izpilddirektors. 

 
 

3.§ 
        Par tematiskā plānojuma izstrādes uzsākšanu 

_______________________________________________________________ 

 
Ziņo, izklāstot lēmuma projekta saturu, I.Siliņš. 
Debatē: G.Avote, U.Ozoliņa. 
I.Siliņš informē, ka nepieciešams aktualizēt informāciju par pašvaldības degradētajām teritorijām, tāpēc 

jāuzsāk tematiskā plānojuma izstrāde. 

G.Avote informē, ka ņemot vērā Valsts kontroles ziņojumu, ir nepieciešams aktualizēt pašvaldības 

degradētās teritorijas. 

V.Vesingi aicina balsot, lēmuma projektu virzot izskatīšanai domes sēdē. 

"PAR" -  
11 (Guntis Albergs, Jānis Anže, Gita Avote, Agnis Birkavs, Vents Armands 
Krauklis, Anda Kušķe, Anita Lotiņa, Unda Ozoliņa, Kristaps Sula, Vilmārs 
Vesingi, Juris Žurovičs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

Attīstības un saimnieciskā komiteja  
N O L E M J : 

1. Uzsākt tematiskā plānojuma “Valkas novada pašvaldībai piederošās degradētās teritorijas” 
izstrādi. 

2. Apstiprināt tematiskā plānojuma darba uzdevumu (pielikumā). 
3. Par tematiskā plānojuma izstrādes vadītāju apstiprināt Valkas novada pašvaldības teritorijas 

plānotāju. 
4. Par lēmuma izpildi atbild Attīstības, projektu un tūrisma nodaļas vadītājs. 
5. Lēmuma izpildi kontrolē pašvaldības izpilddirektors. 
6. Lēmums stājas spēkā tā pieņemšanas brīdī. 

 
4.§ 
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 Par pašvaldības ielu un ceļu reģistrēšanu un kadastrālās uzmērīšanas veikšanu 
_______________________________________________________________ 

 
Ziņo, izklāstot ierosinājuma saturu, P.Pētersons. 
Debatē: L.Engere, I.Grandava, V.A.Krauklis. 
P.Pētersons informē, ka tika veikta ceļu uzmērīšanas inventarizācija, tāpēc ierosina lemt par iesniegumā 

minēto ceļu ņemšanu pašvaldības bilancē un reģistrēt Valsts ceļu reģistrā. 

L.Engere aicina noskaidrot, kā tiks nosauktas ielas vai ceļi. 

I.Grandava aicina virzīt šo jautājumu uz priekšu, jo jau vairākus gadus pašvaldībai tiek aizrādīts, ka nav 

kārtības ar šiem ceļiem. 

V.A.Krauklis ierosina uzņemt bilancē minētās ielas, jo tas ietekmē, kādu dotāciju saņem pašvaldība no 

valsts. 

V.Vesingi aicina balsot, lēmuma projektu virzot izskatīšanai domes sēdē. 

"PAR" -  
11 (Guntis Albergs, Jānis Anže, Gita Avote, Agnis Birkavs, Vents Armands 
Krauklis, Anda Kušķe, Anita Lotiņa, Unda Ozoliņa, Kristaps Sula, Vilmārs 
Vesingi, Juris Žurovičs) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

Attīstības un saimnieciskā komiteja  
N O L E M J :  

1. Uzņemt pašvaldības bilancē autoceļus “Skola-Ezeriņi”, “Pliederi-Pūcītes”, “Kalēji-Zvejnieki”, 

“Lustiņdruva-Mežinieki”, “Gaidupes-Daudzakmeņi”,  tilts uz autoceļa „Žuldiņas – Celmāji”. 

2. Uzdot Ērģemes un Kārķu pagastu pārvaldes vadītājam sadarbībā ar Juridisko nodaļu sagatavot 

lēmuma projektu izskatīšanai domes sēdē. 

 

 

5.§ 
 Par Valkas novada pašvaldības pakalpojumu centralizētā atbalsta tālruņa izveidi 

_______________________________________________________________ 

 
Ziņo, izklāstot ierosinājuma saturu, V.Vesingi. 
Debatē: I.Grandava, A.Kušķe, V.A.Krauklis, G.Avote, G.Albergs, B.Vorobjeva, V.Bavins, P.Pētersons, 
U.Ozoliņa, V.Šaicāns. 
V.Vesingi ierosina izveidot vienotu informācijas avotu par pašvaldības sniegtajiem pakalpojumiem. Izklāsta 

citu pašvaldību pieredzi vienotā atbalsta tālruņa ieviešanā. 

I.Grandava norāda, ka dienā, gan viņa, gan viņas vietnieks saņem 20-30 zvanus, no kuriem 1/3 neattiecas 

uz viņu. 

 

U.Ozoliņa iziet no zāles pulksten 13:35, atgriežas pulksten 13:40.  

 

V.A.Krauklis atgādina, ka šis jautājums ir runāts vismaz 4 reizes. Ierosina ievietot informāciju mājas lapā, 

norādot KAC numuru kā centrālo numuru, bet ja tas prasa papildus līdzekļus, tad tas nav atbalstāms. 

G.Avote izklāsta, ka atbildes jau tiek sniegtas tagad, visi telefona zvani tiek atbildēti. 

B.Vorobjeva izklāsta pašreizējo situāciju ar saņemtajiem zvaniem, kā arī par iespēju ierunāt automātiskajā 

atbildētājā pēc darba laika un brīvdienās. 

 

Deputāte A.Kušķe iziet no sēžu zāles pulksten 13:44, atgriežas pulksten.13:46. 

 

P.Pētersons izklāsta citu pašvaldību pieredzi, izmantojot aplikācijas, kur šos jautājumus varētu apkopot. 

U.Ozoliņa izsakās, ka atverot mājas lapu parādās pašvaldības kontakts, kas nav pareizi, tur varētu būt 

KAC numurs. 

V.Šaicāns izsakās, ka pirmajam numuram ir jābūt KAC numuram. 

B.Vorobjeva piekrīt V.Šaicāna teiktajam un aicina izvietot KAC numuru kā pirmo, ko iedzīvotājs ierauga. 

V.A.Krauklis ierosina pievienot arī sekretāres mobilo telefonu mājas lapā. 

Attīstības un saimnieciskā komiteja  
N O L E M J : 

1. Pozicionēt Klientu apkalpošanas centra numuru kā pirmo, publicējot to mājas lapā. 
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2. Par lēmuma izpildi atbild Sabiedrisko attiecību speciālists. 

 

 
6.§ 

 Par saistošo noteikumu "Valkas novada Iedzīvotāju padomes nolikums" projekta nodošanu 
sabiedriskā viedokļa noskaidrošanai 

_______________________________________________________________ 

 
Ziņo, izklāstot ierosinājuma saturu, V.Vesingi. 
Debatē: A.Golubovs, G.Avote, V.A.Krauklis, P.Pētersons, U.Ozoliņa, B.Karpova, G.Albergs, J.Anže. 
A.Golubovs informē par kopējo principu veidojot padomes. 

V.Vesingi izklāsta, ka būtu jāsaprot, cik padomes būtu jāveido, kā arī informē, ka ir saņemta iedzīvotāju 

vēstule par vienas padomes izveidošanu. Uz doto brīdi tiek piedāvāts veidot 6 padomes, vai arī var lemt 

par kādu citu variantu. 

G.Avote izsaka bažas, kas notiks tad, ja kādā vietā padome neizveidosies. 

V.A.Krauklis uzskata, ka padomes noteikti izveidosies, kā arī norāda, ka padomes lielāka jēga ir aktivizēt 

kopienas, tāpēc uzskata, ka vienai lielai padomei nebūs jēgas. Šim viedoklim piekrīt arī V.Vesingi. 

 

Deputāts K.Sula iziet no sēžu zāles plkst. 14:03, atgriežas plkst.14:06. 

 

G.Avote atgādina, ka veidojot 6 padomes jāatceras, ka tam jāparedz arī finansējums, uz ko V.A.Krauklis 

paskaidro, ka šis finansējums var būt atšķirīgs un nav noteikts, ka jāsadala līdzīgi vai vispār jāiedala. 

P.Pētersons izsakās skeptiski par 6 padomju veidošanu, uzskata, ka racionālāk būtu veidot vienu padomi 

ar pārstāvjiem no katra pagasta. 

B.Karpova izsakās, ka ir par 6 padomēm, jo viena padome noteikti neizpratīs citu pagastu vajadzības. 

V.Vesingi rezumējot konstatē, ka vairākums komitejas locekļu vienojas par 6 padomēm. 

Notiek diskusija par nolikuma atsevišķiem punktiem. 

 

Deputāts V.A.Krauklis pamet sēžu zāli pulksten 14:22. 

Deputāte A.Kušķe pamet sēžu zāli pulksten 14:25. 

 

Notiek diskusija par nosacījumiem, kas dod tiesības būt par padomes locekli. 

Notiek diskusija par citiem nolikuma punktiem. 

V.Vesingi aicina balsot, nododot saistošo noteikumu projektu sabiedriskā viedokļa noskaidrošanai. 

"PAR" -  
6 (Gita Avote, Agnis Birkavs, Anita Lotiņa, Unda Ozoliņa, Kristaps Sula, Vilmārs 
Vesingi) 

"PRET" -  1 (Jānis Anže) 

"ATTURAS" -  2 (Guntis Albergs, Juris Žurovičs) 

"NEPIEDALĀS" -  nav 

Attīstības un saimnieciskā komiteja  
N O L E M J : 

1. Nodot sabiedriskā viedokļa noskaidrošanai saistošo noteikumu “Valkas novada Iedzīvotāju 

padomes nolikums” projektu. 

2. Par lēmuma izpildi atbild Juridiskās nodaļas vadītājs. 

 

 

7.§ 
Par tālāko rīcību ar Valkas novada Pašvaldības policijas automašīnu Volkswagen Tiguan 

_______________________________________________________________ 

 
Ziņo, izklāstot ierosinājuma saturu, V.Šaicāns. 
Debatē: J.Žurovičs, U.Ozoliņa, G.Albergs, J.Anže. 
V.Šaicāns informē, uz doto brīdi Pašvaldības policijai ir divas automašīnas un, ja bija bažas, ka 

automašīnas tehniskais stāvoklis ir slikts un tehnisko skati nevarēs iziet, tad realitātē tehniskā skate ir izieta 

un automašīna var piedalīties satiksmē. Nepieciešams noņemt operatīvo statusu un marķējumu, kā arī, ja 

saglabās to nodaļai, tad būs nepieciešami arī citi ieguldījumi. 

U.Ozoliņa jautā, ko saka paši darbinieki, vai viņiem ir nepieciešama šī mašīna, uz ko V.Šaicāns atbild 

pozitīvi. 



6 
 

G.Albergs ierosina, kad izdevumi par remontu būs ļoti lieli, tad beigt to ekspluatēt. 

U.Ozoliņa izsakās, ka vēlas dzirdēt pašu darbinieku viedokli. 

V.Šaicāns apņemas uzaicināt uz Finanšu komiteju Pašvaldības policijas darbiniekus un noskaidrot, kādas 

būs automašīnas iespējamās remonta izmaksas. 

J.Anže ierosina atstāt to nodaļas lietošanā un pēc gada atgriezties pie šī jautājuma. 

Attīstības un saimnieciskā komitejas locekļi informāciju pieņem zināšanai.  
 

Sēde slēgta pulksten 15:10 

 
Sēdes vadītājs        Vilmārs Vesingi 
 
 
Protokolēja        Ilva Asejeva 
 
 
 
 


